
PROTOKÓŁ NR 26/08

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 28 listopada 2008 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:00. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Roman Kołodziej – Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Genowefa Pohoska,

4. Ewa Pędziwiatr,

5. Zofia Ujma,

6. Tadeusz Cwynar,

7. Andrzej Machnica,

8. Henryk Płoński.

Zaproszone osoby:

9. Łękawa Andrzej,

10. Nawrocki Bartosz.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zapoznanie zebranych z problemem mieszkańców ul. Podgórze.

3. Skarga Pani Wolak i Pani Pawlak odnośnie ul. Górniczej 2.

4. Wyjazd na ul. Podgórze.

5. Wnioski.

6. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 1 W dniu 28.XI.2008 zebrała się Komisja Gospodarki Komunalnej. 

Po  otwarciu  posiedzenia  zapoznano  się  z  problemami  mieszkańców  Kowar  ul.  Podgórze,  których 

reprezentował Pan Artur Giller podczas dyżuru radnych.

Ad.  2 Komisja  Gospodarki  Komunalnej  wyjechała  na  ulicę  Podgórze,  gdzie  oczekiwali  tam 

mieszkańcy tej ulicy, Pan Giller, Pan Gut, Pan Jankowski. Po zapoznaniu się z problemem KGK napisała jak 

we wnioskach.

Ad.  3 Odnośnie  ul.  Górniczej  2  zostało  wysłane  pismo  do  zainteresowanych.  Niemniej  jednak 

Komisja wnioskuje o szczegółowe rozstrzygnięcie, konkretne już definitywne. Panie, które niby reprezentują 

wspólnotę mieszkaniową przy ul. Górniczej 2 twierdzą, że mają pieniądze na zakup tablicy informującej o 

parkowaniu  samochodów  tylko  dla  mieszkańców  tego  budynku,  ale  z  informacji  uzyskanej  od  Panów 
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Nawrockiego i Łękawy radni uzyskali informację, że teren przy Górniczej 2 jest terenem gminnym. Jeżeli 

panie P. Wolak i  P.  Pawlak chcą zawiadować tym terenem to powinny go wykupić w ramach wspólnoty 

mieszkaniowej. 

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  przy  Radzie  Miejskiej  Kowary  wnioskuje  o  zorganizowanie 

spotkania wszystkich radnych, zainteresowanych mieszkańców ul. Podgórze i przedstawiciela Dolnośląskiej 

Izby Rolniczej na m. Kowary celem wyjaśnienia zmian, które muszą zaistnieć w tej dzielnicy.

2. Odnośnie ul. Górniczej 2 Komisja zdziwiona jest odpowiedzią, że w budżecie nie ma pieniędzy na 

tabliczkę informującą o  parkowaniu tylko  dla mieszkańców wspólnoty.  Komisja  wnioskuje  o definitywne 

rozstrzygnięcie problemu, przy czym prosi, aby wszystkich mieszkańców posesji przy Górniczej 2 powiadomić 

o mających tam zaistnieć zmianach. Dotychczasowe wnioski i interpelacje dotyczą tylko dwóch osób: Pani 

Pawlak i Pani Wolak. Te panie twierdzą, że wspólnota ma pieniądze na tablicę, ale należy wziąć pod uwagę 

wszystkich mieszkańców tej wspólnoty, aby w przyszłości nie było skarg ze strony tych właśnie pozostałych 

mieszkańców.

Protokołowała:                                                                                                             Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                    Komisji Gospodarki Komunalnej
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